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BR.0002.8.2012  

 
 

Protokół Nr XXIV/2012 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 9 sierpnia 2012 r. 
 

 
 
 
   Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 19.30 Z ustawowego składu 
Rady Gminy Czerwonak liczącego 21 radnych w obradach wzięło udział 21 radnych; lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 oraz Zastępcy Wójta, Sekretarz, Radca Prawny, Skarbnik, 
Animator Kultury 2012 Pani Zofia Skawińska, Sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i 
przedstawiciele prasy lokalnej. 
   
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXIII sesji.  
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Czerwonak na 2012 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwonak.  
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przekazywania środków budżetowych 

jednostkom pomocniczym. 
7. Uchwała w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania na terenie Gminy Czerwonak miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych. 

8. Prezentacja multimedialna przedstawiająca działalność Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 143/XXI/2008 Rady Gminy Czerwonak z dnia 21 
lutego 2008r. w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a 
Gminą Czerwonak w zakresie transportu zbiorowego. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Czerwonak w latach 2009-2013. 

11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kliny. 
12. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  

między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14.  Zamknięcie sesji. 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 
 Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad 
dokonał Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak.  
 Przewodniczący Rady wraz z Zastępcami Wójta wręczył nagrodę „Animator  Kultury 
2012” Pani Zofii Skawińskiej. 
 Pani Zofia Skawińska podziękowała za wyróżnienie, Wójtom, radnym oraz 
społeczności Kicina, która wystąpiła z wnioskiem o uhonorowanie. 
 
Ad.2.  Przedstawienie porządku obrad. 
 Nie zgłoszono uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu XXIII sesji.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak odczytał zgłoszone przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Picyka  poprawki do protokołu: pierwsza dotyczyła 
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błędnie wpisanego nazwiska skarbnika natomiast druga dotyczyła pkt 7. 
Wiceprzewodniczący zwrócił się z prośbą o doprecyzowanie jego wypowiedzi zamiast 
wyrażenia: „gdyż jeśli przystąpimy do planu to wówczas tereny zostaną zabudowane, a 
korytarza ekologicznego nie będzie” wpisać: „jaki cel chcą osiągnąć głosując za 
przystąpieniem do MPZP Kliny – jeśli ochronę przyrody, to jest za późno, gdyż wydane zostało 
wiele decyzji o warunkach zabudowy i pozwoleń na budowę”.   
 Nikt nie miał uwag do zgłoszonej poprawki. Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak 
poddał pod głosowanie protokół XXIII sesji wraz z poprawką zgłoszoną przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Piotra Picyka.  W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 
obecnych na sali. Protokół został przyjęty 20 głosami, przy 1 wstrzymującym się. 
 
Ad.4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Czerwonak na 2012 r. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła radnym autopoprawkę do zmian 
budżetowych, która dotyczyła przeniesienia kwoty 2070 zł i utworzenia nowego zadania 
inwestycyjnego pn. „Przyłącze kanalizacji sanitarnej w budynku przy ul. Gdyńskiej 87A w 
Czerwonaku”. Środki te pozwolą na wykonanie projektu przyłącza. Następnie skarbnik 
przedstawiła zmiany budżetowe zawarte w projekcie uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała wszystkie zmiany. 
  Komisja Oświaty, Kultury i Sportu również pozytywnie zaopiniowała wszystkie zmiany.  
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały wraz z autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na 
sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czerwonak.  
 Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła projekt w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w 
uchwały. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przekazywania środków budżetowych 
jednostkom pomocniczym. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła projekt w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak powiedziała, że 
komisja przeanalizowała temat i ocenia pozytywnie. 
 Sołtys miejscowości Kicin Pani Helena Stachowiak jest za wprowadzeniem funduszu 
sołeckiego. 
  Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak wyjaśnił, że na temat funduszu sołeckiego 
będą jeszcze dyskusje, zostanie zorganizowane szkolenie.   
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych oraz 
zasad usytuowania na terenie Gminy Czerwonak miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych. 
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy omówiła projekt w/w uchwały. Zwróciła uwagę 
na istotne zmiany:  
- wprowadza się zmianę dotyczącą rozbicia ilości punktów sprzedaży napojów 
zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem piwa) na: przeznaczone do spożycia 
poza miejscem sprzedaży (70 punktów) oraz przeznaczone do spożycia w miejscu 
sprzedaży(15 punktów), 
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- pozostawia się miernik obiektywny odległości, ale zmniejszając go do 30m, ponadto 
wykreśla się jako obiekt chroniony „placówki użyteczności publicznej”, 
- projekt uchwały nie ogranicza  sprzedaży napojów alkoholowych na terenie obiektów kultu 
religijnego, gdyż takie ograniczenie zależy wyłącznie od osoby, która posiada tytuł prawny 
do nieruchomości czy administruje terenem. 
 Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki 
Społecznej i Zdrowia Renata Walerych powiedziała, że komisja szczegółowo przeanalizowała 
temat. Stwierdzono, że wyznaczenie większej odległości między obiektem, a punktem 
sprzedaży wiele nie zmieni dlatego komisja przychyliła się do propozycji 30 m (4 członków 
komisji za, jeden zgłosił zdanie odrębne). Zdaniem komisji należy położyć mocny nacisk na 
skuteczność działań profilaktycznych, uczulić sprzedawców, aby nie sprzedawali alkoholu 
młodym ludziom, służby porządkowe powinny baczniej zwracać uwagę, na to, co dzieje się 
przed placówkami handlowymi. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt 
uchwały i prosi o przyjęcie w zaproponowanej formie. 
 Przewodnicząca  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak powiedziała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Zdaniem przewodniczącej ważna jest 
kultura picia, a nie odległość do punktu sprzedaży. 
 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rolnictwa Tadeusz Sikoń powiedział, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
zapoznała się z projektem uchwały oraz z pismem Pani Łucji Lis. Po przeanalizowaniu tematu 
komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
 Radny Andrzej Moczulski zwrócił uwagę, że zmniejszenie odległości jest ułatwieniem 
spożywania alkoholu, każdy dodatkowy punkt sprzedaży alkoholu jest stwarzaniem okazji do 
picia. 
 Zdaniem Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Roberta Maciejewskiego radni nie 
powinni ograniczać swobody działalności gospodarczej, a dbać o miejsca pracy. 
Sprzedawca jest zobowiązany do kontroli dokumentu tożsamości, aby nie sprzedawać 
alkoholu nieletnim.   
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk powiedział, że martwi wzrost spożycia alkoholu 
wśród młodzieży. Zdaniem radnego nie można ograniczać jego spożycia  poprzez 
wydłużanie odległości. Natomiast należy ścigać sprzedawców, którzy sprzedają alkohol 
nieletnim. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak powiedział, że jeśli chcemy walczyć z 
alkoholizmem to powinniśmy przeznaczyć większe środki na programy profilaktyczne 
przeciwdziałające alkoholizmowi, większe środki na sport oraz inne formy spędzania wolnego 
czasu przez dzieci i młodzież. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 17 głosami, przy 3 
przeciw i 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.8. Prezentacja multimedialna przedstawiająca działalność Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 
 Dyrektor GOPS Małgorzata Brzezińska-Budych poinformowała, że prezentacja pn. 
Ewolucja pomocy społecznej i pracy socjalnej w Gminie Czerwonak  zawiera rys historyczny, 
zmiany w podejściu do pomocy społecznej od momentu powstania GOPS czyli od początku 
lat 90-tych oraz  zadania wykonywane przez jednostkę. Prezentację przygotowała sekcja 
usług opiekuńczych pod kierownictwem Pani Renaty Waszkiel oraz sekcja metodyczna pod 
kierownictwem Pani Moniki Maciejewskiej-Dłubała. Ponadto w przedstawieniu prezentacji 
udział wzięli pracownicy GOPS: Pani Joanna Adamska – Kurach, Pani Maria Jankowska, Pani 
Karolina Koralewska. Prezentacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   
 Radny Jacek Sommerfeld zapytał o następujące kwestie: 
- ile jest rodzin zastępczych w Gminie Czerwonak, 
- dlaczego likwiduje się gminną świetlice socjoterapeutyczną w Bolechowie.  
 Dyrektor GOPS Małgorzata Brzezińska-Budych wyjaśniła, że w pierwszym półroczu br. 
było 18 rodzin zastępczych w naszej gminie. Likwiduje się świetlice socjoterapeutyczną w 
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Bolechowie ponieważ nie ma zgłoszeń dzieci. Natomiast GOPS organizuje na terenie szkół 
działania, warsztaty socjoterapeutyczne dostosowane do wieku dzieci. 
 Radny Andrzej Moczulski zwrócił się z prośbą o przedstawienie efektów działania 
programów realizowanych przez GOPS na jednej z sesji. 
 Wiceprzewodnicząca Rady Renata Walerych zapytała, czy osoby dorosłe mogą brać 
udział w  warsztatach terapii zajęciowej. 
 Pani Renata Waszkiel reprezentująca sekcję usług opiekuńczych poinformowała, że w 
tego typu warsztatach uczestniczą osoby posiadające orzeczenie o niepełnosprawności. 
Osoby biorące udział w zajęciach wypełniają swój czas, kształtują swoją osobowość oraz 
przygotowują się do pełnienia ról społecznych w rodzinie i społeczeństwie. Warsztaty terapii 
zajęciowej odbywają się w Owińskach oraz na terenie Miasta Poznania.  Z naszej gminy z 
terapii na terenie Miasta Poznania korzysta 11 osób natomiast w warsztatach terapii 
zajęciowej w Owińskach udział bierze 6-7 osób.      
 Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie prezentacji. 
 
Ad.9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 143/XXI/2008 Rady Gminy Czerwonak z dnia 21 
lutego 2008r. w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Poznań a Gminą 
Czerwonak w zakresie transportu zbiorowego. 
 Przewodniczący Rady prosił, aby nie podejmować dyskusji na temat komunikacji, 
gdyż dyskusja na ten temat będzie na następnej sesji.  
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
Poinformował, że wydłużenie trasy linii nr 70, tak by linia ta kończyła swój bieg w Kicinie,  było 
wielokrotnie przedmiotem wniosków ze strony mieszkańców  tej miejscowości. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 Radny Wojciech Skrzekut zapytał o ilość kursów. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odpowiedział, że będzie 18 kursów.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Czerwonak w latach 2009-2013. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.11. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kliny. 
 Uzasadnienia projektu uchwały dokonał Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
powiedział, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała, że 
komisja również pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W głosowaniu 
wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad.12. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy  
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
 Nie zgłoszono żadnych pytań. Informacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.13. Wolne głosy i wnioski. 
 Przewodniczący Rady: 
-  odczytał pismo Pana Zygmunta Kapturskiego, który podziękował za udzieloną pomoc w 
otrzymaniu mieszkania, wyposażeniu oraz dostosowaniu mieszkania do potrzeb osoby 



 5

niepełnosprawnej. Podziękowania zostały skierowane do  Wójta, Przewodniczącego Rady, 
radnych, Społecznej Komisji Mieszkaniowej, Dyrektora GOPS, pracowników GOPS, Proboszcza 
Parafii w Owińskach oraz mieszkańców wsi Bolechowo – Osiedle. Przewodniczący Rady 
powiedział, że największe podziękowania w tej sprawie należą się dla sołtyski wsi Bolechowo-
Osiedle Pani Beaty Gryski, 
- powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Czerwonak na 
okręgi wyborcze. Temat był omawiany na posiedzeniach komisji. Na sesji w miesiącu wrześniu 
należy podjąć uchwałę. Poprosił  Sekretarza Gminy o podanie zasad określających podział 
gminy na okręgi.  
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy wyjaśniła, że przy konstruowaniu podziału gminy 
na okręgi wyborcze należy kierować się określonymi zasadami. Jednostka pomocnicza 
stanowi okręg wyborczy, można je łączyć lub dzielić w celu zachowania jednolitej normy 
przedstawicielstwa. Liczba przedstawicielstwa wynika z podziału liczby mieszkańców gminy 
przez liczbę mandatów ( 25 109:21=1196). Gminę należy podzielić na 21 okręgi wyborcze, w 
każdym wybiera się 1 radnego. W danym okręgu zostaje wybrany kandydat z największą 
liczbą głosów.  Dopuszczalna min. liczba mieszkańców w okręgu wynosi 598 natomiast max. 
1793. Statystyka została oparta na danych z dnia 30 czerwca. Komisarz wyborczy na szkoleniu 
przekazał informację, że dopuszczalna rozbieżność ilości mieszkańców przypadających na 
okręg to 20% w górę lub w dół od normy przedstawicielstwa. Wyjaśniła, że na komisjach 
zaproponowano zmianę rozkładu obszarowego w okręgu dotyczącym Miękowa, Owińsk, 
Osiedla 40-lecia oraz okręgu dot. Sołectwa Czerwonak II. Sekretarz poinformowała, że radni 
mogą zgłaszać propozycje zmian co do umiejscowienia ulicy, czy bloku osiedla do danego 
okręgu wyborczego.  
 Przewodniczący Rady prosił, aby takie zmiany uzgadniać na klubach lub komisjach.   
 Radny Jacek Sommerfeld zapytał o zmianę dot. budynku znajdującego się przy ul. 
Piłsudskiego 27B oraz czy będzie tworzony okręg wyborczy przy zakładzie karnym w 
Koziegłowach.  
 Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy odpowiedziała, że budynek przy ul. Piłsudskiego 
zostanie przydzielony do okręgu wyborczego Osiedla Leśnego. W ciągu trzech miesięcy od 
uchwalenia okręgów Rada Gminy jest zobowiązana do podjęcia uchwały o obwodach. 
Obwód dla Zakładu Karnego w Koziegłowach zostanie utworzony przed wyborami jeśli 
będzie potrzeba w zależności od liczby skazanych.  
 Radna Wiesława Fedder: 
- podziękowała Wójtowi za odpowiedź na pytanie w sprawie wypadku na pływalni. Po 
zapoznaniu się z opisem radna (świadek wypadku) ma wrażenie, że była w innym miejscu. 
Radną cieszą wnioski jakie opracowano po zdarzeniu, 
- zapytała o tereny na Osiedlu Leśnym po byłym boisku piłkarskim. 
 Radny Jacek Sommerfeld zabrał głos w następujących tematach: 
- zapytał o fundusz wodociągowy firmy Aquanet, który prowadzi fundacja Familijny Poznań. 
Radny zapoznał się z tą informacją i uważa, że powinna znaleźć się na stronie i biuletynie 
Gminy Czerwonak. Zdaniem  radnego rodziny wielodzietne, osoby samotnie wychowujące 
dzieci, rodziny żyjące w ubóstwie powinny mieć możliwość złożenia wniosków na dopłaty za 
wodę i kanalizacje. Wszystkie szczegóły są na stronie fundacji.  
- poinformował, że otrzymał odpowiedź od Wójta na zapytanie w sprawie budowy 
podczyszczalni ścieków na terenie Zakładów Drobiarskich „Koziegłowy Sp. z o. o.” odpowiedź 
jest bardzo ogólna w związku z tym zwrócił się do Zastępcy Wójta o uzupełnieni informacji – 
jak będą składowane i unieszkodliwiane odpady ściekowe. 
 Radna Daniela Jankowska-Bachor powiedziała, że właściciele punktów handlowych 
mieszczących się w pawilonie w Koziegłowach chcą wymienić pokrycie dachu. Jednak 
cztery pomieszczenia są własnością gminy w związku z tym zwróciła się z zapytaniem do 
Zastępcy Wójta Tomasza Stellmaszyka, co z pokryciem dachu na gminnych 
pomieszczeniach. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
odniósł się do pisma Zastępcy Wójta do komisji w sprawie udziału w posiedzeniu komisji osób 
wnioskujących o zmianę w zapisach planów miejscowych. Zdaniem radnego występuje duża 
niespójność między zarządzeniem Wójta a zapisami umów zawartych między Wójtem, a 
projektantami planów miejscowych. Zdaniem radnego należy zmienić zapisy umów.   
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 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak zapytała: 
- czy pomieszczenia po wyprowadzeniu lokatorów z mieszkania znajdującego się w Szkole 
Podstawowej w Kicinie zostaną przeznaczone na potrzeby szkoły, 
- o remont harcówki, na który zarezerwowano w budżecie gminy 100 tys. zł. Remont odbywa 
się bardzo powoli istnieje obawa, że nie zostanie zakończony do końca 2012 r. W związku z 
powyższym radna zapytała Wójta o przebieg remontu oraz, czy środki, które pozostaną jeśli 
nie zostanie zakończony do końca roku,  zostaną przeniesione na ten sam cel na przyszły rok.  
 Radna Anna Kudzia zabrała głos w następujących tematach: 
- w związku z wnioskiem złożonym przez mieszkańców  Kicina w sprawie budowy placu zabaw 
zapytała, czy zostały podjęte działania w tej sprawie, a jeśli tak to jakie, 
- w Kicinie przy ul. Poznańskiej przy przejściu dla pieszych w rejonie sklepu nie jest obniżony 
krawężnik, co stanowi duże utrudnienie. 
 Sołtys wsi Bolechowo Marek Smykowski: 
- poinformował, że uczestniczył w posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej i 
Budownictwa, na której był omawiany plan zagospodarowania przestrzennego „droga 196” . 
Sołtys zapytał Zastępcę Wójta Tomasza Stellmaszyka dlaczego dla całego terenu w/w planu 
będą wprowadzone zapisy uniemożliwiające lokalizacje firm składujących odpady, 
zajmujących się kompostowaniem itd. z wyjątkiem działki należącej do firmy „Ordo”. Sołtys 
zapytał, w którą stronę ma zmierzać plan, zapisy powinny zostać ujednolicone dla całego 
terenu, 
-  zaprosił wszystkich na zebranie wiejskie, które odbędzie się 24 sierpnia o godz. 18.30 oraz na 
festyn, który odbędzie się 2 września br.  
 Radny Andrzej Moczulski zwrócił się z prośbą o wyrównanie nawierzchni w Promnicach 
po deszczach. Radny wyraził niezadowolenie z pracy firmy, która wygrała przetarg i profiluje 
nawierzchnie na tym terenie. 
 Radny Leszek Lesiczka wnioskował o przejście dla pieszych lub oznakowanie  w Kicinie 
od ul. Szkolnej do ul. Poznańskiej. Ponadto radny zwrócił uwagę, że przejście dla pieszych przy 
szkole w Kicinie  znajduje się za zakrętem, co jest niebezpieczne w związku z tym zwrócił się o 
wybudowanie wysepki lub sygnalizacji świetlnej. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak odpowiadał na uwagi radnych:         
 - przypomniał, że Powiat planuje odwodnienie ul. Poznańskiej w Kicinie wraz z budową 
chodnika. Ponadto w ramach projektu Związku Międzygminnego Puszcza Zielonka będzie 
realizowana kanalizacja. Gmina ma partycypować w kosztach odwodnienia. Zastępca 
Wójta powiedział, że przyjrzy się projektowi i  dopilnuje, aby zaplanowano to o co wnioskują 
radni,   
- poinformował, że firma zajmująca się profilowaniem dróg w gminie wygrała przetarg i z 
obserwacji wydziału wynika, że wykonuje to dobrze. 
 Radna Wiesława Fedder zapytała, czy gmina będzie remontowała chodniki na 
Osiedlu Leśnym należące do drogi gminnej, gdyż są w złym stanie. Radna widzi potrzebę 
zamontowania ławek przy tych chodnikach.  
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak powiedział, że powyższy wniosek należy 
przedstawić na zebraniu wiejskim, gdyż wnioski te są podstawą do zaplanowania budżetu na 
przyszły rok. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odpowiedział na pytania radnych: 
- obiecał przekazać informacje na temat funduszu wodociągowego do GOPS oraz do 
biuletynu, 
- ponownie przeanalizuje temat budowy podczyszczalni ścieków na terenie Zakładów 
Drobiarskich „Koziegłowy Sp. z o. o” i uzupełni odpowiedź, 
- jest problem z harcówką w Czerwonaku, za tydzień poinformuje jakie są szanse realizacji 
zadania, 
- plan zagospodarowania przestrzennego „droga 196” – o 30 dni zostało przedłużone 
wydanie decyzji środowiskowej, nie został jeszcze uchwalony Wojewódzki Plan Gospodarki 
Odpadami, który w jednoznaczny sposób określi, czy firma „Ordo” będzie funkcjonowała. 
Zastępca Wójta poinformował, że zapisy w naszym projekcie planu są rzeczywiście takie o 
jakich mówił sołtys będą one dla nas argumentem gdyby firma wystąpiła przeciwko gminie 
tytułem odszkodowań, 
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- odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej i 
Budownictwa Janusza Andrzejewskiego powiedział, że zapisy umów zawartych między 
Wójtem, a projektantami planów miejscowych są bardzo dobre, musimy być konsekwentni i 
ich przestrzegać. Mieszkańcy mogą brać udział w tworzeniu planu ale nie na tym etapie, 
- remont dachu w pawilonach na Osiedlu Leśnym – w najbliższym czasie gmina zaproponuje 
sprzedaż pomieszczeń należących do gminy obecnym właścicielom, jeśli nie będzie 
zainteresowania z ich strony wówczas ogłosi przetarg. Do tego czasu prosił przedstawiciela 
właścicieli punktów handlowych o przedstawienie kalkulacji kosztów wymiany dachu, 
- pomieszczenia po wyprowadzeniu lokatorów z mieszkania w Szkole Podstawowej w Kicinie -
obiekt jest administrowany przez dyrektora szkoły, obiecał sprawdzić, czy SAPO ma środki na 
przystosowanie pomieszczeń do potrzeb szkoły, 
- park w Koziegłowach – poinformował, że jest koncepcja parku natomiast nie ma środków 
na jej realizacje, poinformował, że Gmina wybudowała parking, a Spółdzielnia Mieszkaniowa 
w Koziegłowach miała wybudować park na podstawie koncepcji, 
- plac zabaw w Kicinie – zastępca Wójta obiecał sprawdzić i odpowiedzieć pisemnie. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk odnosząc się do procedury uchwalania planów 
miejscowych apelował o większą otwartość i dostępność mieszkańców, można mieć 
podejrzenia, że niektórzy właściciele konsultują się z projektantami, dlatego im większa 
otwartość tym mniej podejrzeń.  
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że Spółdzielnia 
Mieszkaniowa w Koziegłowach nie deklarowała budowy parku. 
 Radna Tatiana Kędziora zwróciła się z prośbą do Zastępcy Wójta Tomasza 
Stellmaszyka o informowanie radnej na bieżąco o trudnościach w realizacji remontu. 
Zaproponowała przenieść środki zarezerwowane na remont harcówki na przyszły rok jeśli w 
tym roku nie uda się ich wykorzystać. 
 
Ad.14. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XXIV sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
protokół sporządziły: 
Izabela Lesiecka 
Magdalena Deckert  
 
 
 
 
 


